

《单词百科:development是什么意思?development怎么发音?development的解释和用法》

英语单词development是什么意思?development怎么读?development怎么发音?简答网为您整理了development的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



development怎么读

development的读音:[d vel pm nt]

development的意思

1、n.发展;成长;研制;开发;发展阶段;新进展;新建住宅区;

development的相关词组

1、arrest the development of 阻止发展

- 2、cognitive development 认知发展;
- 3、career development method 职业发展方法;
- 4、career development 职业培训;
- 5、development tool 开发手段, 开发工具;
- 6、development system 开发系统;
- 7、development planning system 开发规划系统;
- 8、executive development program 主管发展计划;
- 9、effect factors of development 开发影响因素;
- 10、human resource development 人力资源开发(HRD);
- 11、housing development 住房开发
- 12、inhibit the development of 抑制了红细胞的发展
- 13、management of human resource development 人力资源开发管理;
- 14、management development 管理层发展;
- 15、organization change and development 组织变革与发展;
- 16、research and development (产品等的) 研究与开发;
- 17、sustainable development 可持续发展;
- 18、united nations development program 联合国开发计划署; 开发计划署;
联合国发展计划署; 联合国发展计划; 联合国开发计划处;
- 19、united nations industrial development organization 联合国工业发展组织;
- 20、united nations capital development fund
联合国资本开发基金, 联合国资本开发基金会;

development的近义词

- 1、advance vt. (使) 前进;将...提前;预付;提出;

- 2、advancement n.前进, 进步;提升, 升级;预付;
- 3、amplification n.扩大;发挥;振幅;放大率;
- 4、blossoming v. (植物) 开花(blossom的现在分词);发展;长成;变得更加健康 (或自信、成功);
- 5、broadening n.加宽;

development的反义词

- 1、decay vt.& vi. (使) 腐烂, 腐朽;
- 2、decline v.减少;衰落;下降;衰退;婉拒; (单词) 变格;
- 3、nondevelopment 不发育;

development的双语例句

- 1、This is the late development of science.

这是科学的新发展.

- 2、Taiwan will return to the embrace of the motherland; the whole country must be united. This is the general trend of development and the common aspiration of the people.

台湾要回到祖国的怀抱, 全国一定要统一.这是大势所趋,人心所向.

- 3、Her study was not in any way intended to prejudice the future development of the college.

她的研究绝对无意损害这所大学未来的发展。

- 4、Peace and development are two major issues in the world today.

和平与发展是当前世界的两大课题.

- 5、This should not present an obstacle to the development of good relations between our two countries.

这不应妨碍我们两国之间良好关系的发展.

6、The American and Japanese navies took the lead in the development of naval aviation.

美国和日本海军是发展海军航空部队的佼佼者。

7、an attempt to reconcile the need for industrial development with concern for the environment

协调工业发展的需要和环境保护之间关系的努力

8、There is no cure for the disease, although drugs can slow down its rate of development.

尽管药物可以减缓病情的发展，但是这种病仍然是不治之症。

9、A lack of oxygen may inhibit brain development in the unborn child.

缺氧可能阻碍胎儿的大脑发育。

10、There is a lot of political brinkmanship involved in this latest development.

最新的进展涉及许多政治冒险政策的推行。

11、His development policies have extracted cash from the city centre.

他的发展政策已经从市中心榨取了收益。

12、Urban development has led to the ruination of vast areas of countryside.

城市发展导致大片的乡村遭到毁坏。

13、I think the development is a stalking horse for exploitation of the surrounding countryside.

我认为开发只是一个借口，目的其实是想开采周围农村地区的资源。

14、Water shortages in the area will be the main constraint on development.

水资源匮乏将是制约该地区发展的一个主要因素。

15、The Chinese Government is deeply concerned at the recent development.

中国政府对事态发展深表关切。

16、Development has been guided by a concern for the ecology of the area.

该地区的发展以注重生态为指导原则。

17、The President spoke of a shared commitment to world peace and economic development.

总统提到了共同致力于世界和平和经济发展。

18、Warren also allows that capitalist development may, in its early stages, result in increased social inequality.

沃伦也承认资本主义发展初级阶段可能会导致社会不平等现象加剧。

以上是简答网为您整理的development怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于development的用法、development的释义、development的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/development>

